

ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ

ພວກເຮົາຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ຖ້າທ່ານມີ ຄວາມກັງວົນ ຫຼື ສົງໄສວ່າມີ ການລະເມີ ດກິ ດໝາຍ, ກົດການ ປະພຶ ດຂອງພວກເຮົາ ຫຼື ກົດຈັ ນຍາບັ ນຂອງຜູ້ຈັດຈຳ າໜ່າຍ.

ພວກເຮົາ າສີ ງເສີ ມຄວາມກັ ງໄປກິ ງມາ ແລະ ຈະສະໜັ ບສະໜ ນຜູ້ທີ່ສະແດງຄວາມກັ ງວິ ນ ເຖິ ງແມ່ນວ່າຄວາມກັ ງວິ ນນັ້ ນ ຈະກາຍ ເປັ ນແລ້ວ ອງທີ່ ຜິດພາດກໍ ຕາມ. ຢ່າງໃດກໍ ຕາມ,

ກົດການປະພຶ ດ ແລະ ກົດຈັ ນຍາບັ ນຂອງຜູ້ຈັດຈຳ າໜ່າຍຂອງພວກເຮົາ ແມ່ນມີ ຢ່າໃນເຊື້ ອຂ່າຍພາຍໃນອີ ງການ ແລະ ຢ່າທີ່: www.imperialbrandspkc.com. ທ່ານສາມາດສີ ງອີ ມວສອບຖາມທີ່ Governance.Team@impbrands.com

ທ່ານສາມາດສະແດງຄວາມຄິດເຫັນໃນຫຼາຍວິທີທາງ:

1. ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ນພາຍໃນ

ຖ້າເຈົ້າພໍໃຈໃນສິ່ງທີ່ຈະເຮັດໃນອານາຄົດ.

ທ່ານກໍ່ຄວນແບ່ງບັນຄວາມກັງວົນຂອງທ່ານກັບຜູ້ຈັດການຫຼືປະຊາຊົນແລະວັດທະນະທຳຂອງທ່ານ.

2. ການສະແດງຄວາມຄິດເຫັນ ນຕໍ່ ກຸ່ມບໍລິສັດ

ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກບໍ່ສະບາຍໃຈ ຫຼືຈະສະແດງຄວາມກັງວົນ ຫຼື ບໜ້າຮ້ວມງານ ຫຼື ຖ້າທ່ານໄດ້ສະແດງຄວາມກັງວົນ ນພາຍໃນແລ້ວ ແລະ ແລ້ວ ອວ່າການຕອບກັ ບພາຍໃນນີ້ ນບໍ່ ພຽງພໍ , ພວກເຮົາ າກໍ່ ຂໍສິ່ງເສີ ມໃຫ້ທ່ານສີ ງລາຍງານຜ່ານລະບົ ບລາຍງານຄວາມລັ ບອັ ດຕະໃນ ມັດຂອງພວກເຮົາ າ. ລະບົ ບນີ້ ບອດໄພ, ເຂົ້າຫາງ່າຍ ແລະ ໃຊ້ງ່າຍ ເຊິ ງຈະຮັ ບປະກັ ນວ່າລາຍງານຂອງທ່ານຈະຖື ກສີ ງຫາບຸ ກຄິ ນ ທີ່ຖືກຕ້ອງໂດຍໄວ. ທ່ານສາມາດສີ ງລາຍງານຂອງທ່ານໂດຍທີ່ ບໍ່ຕ້ອງລະບຸ ຕົວຕົ ນ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ.

ທ່ານສາມາດເຂົ້າ າລະບົ ບຈາກຄອມພິ ວເຕີ ຫຼື ອຸ ປະກອນມື ຖືຂອງທ່ານ ໂດຍເຂົ້າໄປທີ່ <https://imperialbrands.whistleblownetwork.net>. ທ່ານຍັ ງສາມາດສະແດງລະຫັ ດ QR ທີ່ຢ່າດ້ານລຸ່ມນີ້ ໂດຍ ນາໃຊ້ກ້ອງຖ່າຍຮ ບຂອງອຸ ປະກອນຂອງທ່ານ:



ແມ່ນ ອຢ່າໃນລະບົ ບແລ້ວ, ທ່ານຈະສາມາດເຮັ ດລາຍງານຢ່າງເປັ ນລາຍລັ ກອັ ກສອນ ຫຼື ບັນທຶ ກຂໍ້ ຄວາມສຽງ (ບໍ່ ດຈຸບັນແມ່ນອັ ງບໍ່ ຮອງຮັ ບລະບົ ບ iOS) ແລະ ທ່ານຍັ ງສາມາດແນບຕີ ດເອກະສານ, ຮ ບພາບ ຫຼື ວິດີໂອ ແລ້ວ ອສະໜັ ບສະໜ ນລາຍງານຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ຖ້າທ່ານເຊື້ ອກທີ່ ຈະຜາກຂໍ້ ຄວາມສຽງ, ສຽງຂອງທ່ານກໍ່ ຈະຖື ກບິ ດບໍ່ ງໃນຮ ບແບບດີ ຈິຕອນ ແລ້ວ ອບິ ກບໍ່ ອງຂໍ້ ມ ນປະຈໍ າຕີ ວຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການທີ່ ຈະບໍ່ ເປັ ດຜິ ຍຕີ ວເອງ.

ໃນບາງປະເທດ ທ່ານຍັ ງສາມາດໂທຫາສາຍດ່ວນພາຍໃນໂດຍທີ່ ບໍ່ຕ້ອງເສຍຄ່າໂທ ແລະ ປະຕິ ບັດຕາມຄໍ າແນະນໍ າອັ ດຕະໃນມັ ດ ແລ້ວ ອຜາກຂໍ້ ຄວາມຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ. ທ່ານສາມາດເຂົ້າ ຫາລາຍລຸ່ ບັນດາປະເທດຕ່າງໆ ແລະ ໜາຍລວກໂທລະສັ ບ [ຢ່າບໍ່ ອນນີ້](https://imperialbrands.whistleblownetwork.net). ພຽງແຕ່ ປ້ອນລະຫັ ດ 25492 ແມ່ນ ອມີ ການແຈ້ງບອກ.

ບໍ່ວ່າທ່ານຈະເຊື່ອກທາງເຊື່ອອກໃດກໍ່ຕາມ,
ຈະມີການຂໍ້ໃຫ້ທ່ານສ້າງກ່ອງໄປສະນີ ທີ່ບອດໄພເຊິ່ງຈະເປັນ ນວິທິທາງທີ່ ບອດໄພ ແລະ ມີປະສິດທິ ພາບ
ເພື່ອ ອີ່ມໃຫ້ພວກເຮົາ ຈະສູ່ ສາມາດ ບໍ່ທ່ານຜ່ານລະບົບ ແລະ ເພື່ອ ອຕອບກັບ ບຫາທ່ານ.

ການຮັບປະກັນ ນຂອງພວກເຮົາ ທີ່ ມີຕໍ່ທ່ານ

ພວກເຮົາ ຈະບໍ່ ດັບ ງຕີ ວຕີ ນຂອງທ່ານ ແລະ ຈະຮັບ ກສາເຊື່ອ ອງທີ່ ທ່ານກໍ່ ງວິ ນໃຫ້ເປັນ ນຄວາມຈິງ ບເທິ ທີ່ ຈະສາມາດເຮັດ
ໄດ້. ຢ່າງໃດກໍ່ ຕາມ, ອາດມີ ຄວາມຈໍາ ເປັນ ນຕ້ອງເປັນ ດເຜີຍ ຍບາງຂໍ້ ມນເພື່ອ ອດໍ າຕິ ນການສູ້ ບສວນຢ່າງຖືກ ກຕ້ອງ.
ທ່ານສາມາດເຊື່ອ ອກທີ່ ຈະສະແດງ ຄວາມກັບ ງວິ ນຂອງທ່ານໂດຍບໍ່ ເປັນ ດເຜີຍ ຍຕີ ວຕີ ນ
ຖ້າຫາກກໍ່ ດໝາຍຂອງປະເທດທີ່ ທ່ານເຮັດ ດວງກຢ່ອນ ຍາດໃຫ້ເຮັດ ດສື່ ງດໍ່ ງກ່າວ.

ຊ່ວຍໃນການສູ້ ບສວນ.

ພວກເຮົາ ຈະບໍ່ ຍອມໃຫ້ມີ ການໂຕ້ຕອບບຸກຄົນ ທີ່ ສະແດງຄວາມຄິດ ດເຫັນ ນ ຫຼື

ເດືອນ ພະຈິກ 2020

ອັບເດດເດືອນສິງຫາ 2024